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1. Goedkeuring verslag vergadering 6 december 2017. 

 

goedgekeurd 

 

2. Toelichting over Swing-rapportering en passantentellingen (Toelichting door 

Dimitri Van Baelen, Beleids- en managementinformatie manager Strategie & 

Ontwikkeling) 

 

Presentatie door Dimitri Van Baelen (in bijlage) met twee punten: 

a. De wijkindeling afgestemd op de statistische sectoren 

b. De methodiek en resultaten van de passantentellingen in 2017 

 



Opmerkingen / vragen: 

Ook voor winkels worden tellingen gedaan maar die worden niet gedeeld (concurrentie). 

Na een daling in vorige jaren is er in 2017 een opmars van aantal shoppers van buiten 

Mechelen merkbaar. 

Vraag om de printscreen van de dashboards in de presentatie op te nemen. 

 

De impact van wijziging van de wijken is beperkt en de betrokken inwoners worden hiervan op 

de hoogte gesteld. 

Ook de politie zal haar rapportering aanpassen gedurende 2018 zodat de nieuwe indeling 

effectief zal worden gebruikt vanaf 1/1/2019. 

Statistische sectoren staan ook op Geopunt. 

Door de complexiteit van de datamodellen wordt ongeveer een jaar tijd genomen voor het 

opzetten van het Swing platform.
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